
8435SFTG CORE LOUNGE CHAIR
DESIGN BY FOERSOM & HIORT-LORENZEN MDD

Beskrivelse/Description/Beschreibung
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Vores Core lounge stol er udviklet til at gøre dit liv så behageligt som muligt, uanset om du ønsker at nyde et par 

øjeblikke eller slappe af og nyde en lang og afslappende aften. Core stolen er produceret med vores komfortable 

Cane-line SoftTouch® stof med QuickDryFoam®, hvilket er meget vejrbestandigt og kun kræver et minimum af 

vedligeholdelse . Målet var at skabe en meget behagelig lounge stol uden en pude. Et andet krav til designet var at 

skabe en stolsamling, der var funktionel uanset pladsen. Derfor stables den godt og har en let konstruktion, der gør 

den nem at opbevare. Core lounge stolen er både alsidig og praktisk.

Our Core lounge chair collection consists of a family of products developed to make your life as comfortable as 

possible no matter whether you wish to enjoy a few moments rest or unwind and enjoy a long and relaxing evening. 

Like our Core dining collection we have managed to combine our comfortable Cane-line SoftTouch® fabric with 

QuickDryFoam®  by quilting them and thereby creating a look normally seen in indoor furniture – and most impor-

tantly you can just leave it outdoor with a minimum of maintenance. The aim was to create a highly comfortable 

lounge chair without a cushion. Another demand to the design was to create a chair collection that was functional 

no matter the space available. Therefore it stacks well and has a lightweight construction allowing easy storage. The 

Core garden chair collection is therefore both versatile and practical.

Die Loungestühle unserer Core Kollektion wurden entwickelt, um Ihnen das Leben so angenehm wie möglich zu 

gestalten, egal, ob Sie sich nur eine kurze Zeit entspannen wollen oder einen langen Abend genießen wollen. Wie 

bei den Tischen unserer Core Kollektion haben wir es auch hier geschafft, unser komfortables Cane-line Softtouch® 

Material mit QuickDryFoam® zu verbinden. Damit gleichen unsere Gartenmöbel im Aussehen Möbeln im Innenbe-

reich, aber benötigen nur wenig Pflege. Unser Ziel war es einen Loungestuhl zu kreieren, der auch ohne Kissen sehr 

komfortabel ist. Eine weitere Bedingung war, dass der Gartenstuhl praktisch und leicht aufzubewahren ist. Dies alles 

ist dem berühmten dänischen Designern Foersom & Hiort-Lorenzen MDD mit unserem Core Gartenstuhl gelungen.

W	 67cm     26.4”

D 	 65cm     25.6”

H	 78cm     30.7”

S	 41cm     16.1”

A	 58,5cm        23”

Wgt	 8kg        17.6lbs
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